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Z Á P I S  č .  P  –  0 4  / 2 0 2 2
Z online zasedání PREZIDIA ČSS, z.s. (P ČSS) konaného dne 3. 6. 2022 

Přítomni: J. Streit, I. Hermel, J. Fidler, K. Frantalová, M. Tenk 
Omluveni: L. Janota, M. Havlík, P. Černoch, 
Hosté: R. Vrtišková, J. Zámyslická 

Online jednání Prezidia bylo zahájeno v 10h. 

1. Kontrola zápisu P 04/2022, VV 01/2022:
Prezidium i Výkonný výbor ČSS, z.s. znovu vyzývají KS a SSK k dodání účetních závěrek. 
Účetní závěrky stále nedodalo Karlovarské, Liberecké a Jihomoravské KS. Jihočeskému KS 
chybí dodat závěrku za rok 2021. Pan prezident navrhl neposlat KS, která nedodala účetní 
závěrku za poslední dva roky dotaci ČSS z členských příspěvků, která jim náleží.

Ostatní usnesení byla splněna, nebo budou projednána na dnešním zasedání. 

2. Informace z NSA: ČSS obdržel doporučení k úpravě žádosti o dotaci a následně i 
rozhodnutí o přidělení dotace. Peníze zatím nedorazily.

Informace z ČOV: Pan Hermel informoval o konferenci ČOV, na které byla 
vysvětlována funkce ČOV. 

Rozpočet 2022: Pan prezident předem rozeslal návrh upraveného rozpočtu a změny 
v plánu. Největší částka byla přidána na reprezentační akce tuzemské i zahraniční a na nákup 
střeliva, protože pravděpodobně dojde ke zdražení. Dále navrhl ponechat rezervu pro krytí 
případných zvýšení nasmlouvaných nájmů.  
Hlasování o úpravě rozpočtu 2022: 
Pro: 5, proti: 0, zdrželi se: 0. 

Skutečné náklady k 31.5.2022: zatím jsme -9000000Kč 
Pan prezident srovnal příjmy z dotací za rok 2018-2022. Letos je dotace nejnižší, nejvyšší 
rozdíl je v Talentu. Názor NSA je, aby talent financovaly kraje. Zatím jsou ale dotace krajů 
nejednotné.  

3. Informace sekretariátu a různé:
Paní Vrtišková informovala o činnosti Revizní komise (dále jen RK). Od minulého jednání

Prezidia proběhlo několik online jednání, při kterých RK řešila řadu otázek. 
      V prvé řadě se RK zabývala zjišťováním skutečností a zpracováním odpovědi na podnět 
Středočeského KS a Výkonného výboru týkajícího se vyúčtování investičního záměru DHM 
2021. RK se již shodla na odpovědi, předpoklad je, že tato bude zaslána Středočeskému KS a 
členům VV příští týden. 
     Dále paní Vrtišková informovala o proběhlé fyzické kontrole na střelnici v Brně-Soběšicích 
dne 8.3.2022. RK zpracovává závěry a připravuje materiály pro jednání Výkonného výboru.  
      Poté byli členové Prezidia upozorněni na to, že JM KS neplní podmínky smlouvy o 
zápůjčce, kterou má uzavřenu s ČSS na částku 250 000,- Kč a dle které mělo JM KS do 
31.1.2022 zaslat na účet ČSS splátku ve výši 80 000,- Kč. Dle zjištění RK do konce dubna 
nebyla tato částka na příslušný účet zaslána. Také předchozí splátka byla zaslána po 
splatnosti, místo do 31.1.2021 až 18.11.2021 (opět po upozornění RK) 
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     Dále v souvislosti se smlouvou o pronájmu mělo Jihomoravské KS zaslat do konce února 
letošního roku ČSS informaci o zisku z podnikání na střelnici Soběšicích.   
      Paní Vrtišková doporučia, aby bylo přijato usnesení, že je třeba  ověřit, zda nebyla 
příslušná splátka 80 000,- Kč zaslána v květnu (RK měla přístup k účtům za první čtvrtletí) a 
případně vyzvat Jihomoravské KS k jejímu zaslání a dále také k zaslání písemné zprávy o výši 
zisku z podnikání na střelnici v Soběšicích.  
      Poté se paní Vrtišková ptala, jaký je současný stav jednání ČSS s Mendelovou univerzitou 
o smlouvě o pronájmu, která se týká střelnice v Brně – Soběšicích. Pan prezident sdělil, že 
čeká na podnět ze strany Mendelovy univerzity.  
      Paní Vrtišková se dále dotazovala na současnou účetní firmu ČSS, vzhledem k tomu, že se 
na jednání Prezidia hovořilo o společnosti Pixie Tax, ale RK obdržela smlouvu se společností 
Finekol. Na to bylo prezidentem ČSS sděleno, že v období od posledního jednání Prezidia 
uzavřel pracovní smlouvu s fyzickou osobou. O této skutečnosti však informoval až nyní po 
dotazu předsedkyně RK.  Aktuálně tedy ČSS zaměstnává účetního, nenajímá účetní firmu.  
  Pan Hermel informoval o konference, kterou organizovala NSA s antidopingovým výborem. 
Světová antidopingová agentura provedla audit, ve kterém česká antidopingová agentura 
dopadla špatně. Dojde na změny, svazy budou mít povinnost určit osobu zodpovídající za 
antidopingová opatření svazu. Podmínky budou určeny.  
  Pan Fidler informoval o dotačních programech Plzeňského kraje.  
Dále navrhl vytvoření samostatného účtu v rámci svazu pro střelnici Soběšice, aby bylo jasné 
financování. 
  Paní Frantalová a pan Hermel souhlasí s panem Fidlerem ohledně účtu střelnice v 
Soběšicích, ČSS je hlavní investor, musí mít jasný přehled. 
  Pan Tenk se zeptal na rozdělování peněz pro reprezentaci. Pan prezident řekl, že záleží na 
výsledcích jednotlivých disciplín v uplynulém roce a potřebách na rok následující. 
K procentuálnímu hodnocení dochází na podzim. 
Pan Streit požádal Prezidium o vyjádření k vyhlášení ankety Střelec roku 2021, které se 
z důvodu rozpočtového provizoria nekonalo. Prezidium se shodlo na předání cen při 
významné střelecké akci.  
 
 

Usnesení P - 04/2022: 
11 - Prezidium ČSS, z.s. bere na vědomí zprávy s NSA a ČOV. 
12 - Prezidium ČSS, z.s. bere na vědomí prozatímní čerpání financí. 
13 - Prezidium ČSS, z.s. schvaluje úpravu rozpočtu 2022.  
14 - Prezidium ČSS, z.s. ověří a případně vyzve Jihomoravské KS ke splátce zápůjčky a k 
dodání písemné zprávy o zisku z podnikání na střelnici v Soběšicích. Oboje podle 
uzavřených smluv. 
15 - Prezidium ČSS, z.s. vyzývá pana prezidenta k iniciaci schůzky se zástupci Mendelovy 
univerzity ohledně nájmu pozemku na střelnici v Soběšicích a k dodání informací RK. 
16 - Prezidium ČSS, z.s. požaduje informovanost při personálních změnách svazu a 
platových podmínkách. 
17 - Prezidium ČSS, z.s. znovu vyzývá KS a SSK k dodání účetních závěrek. Z KS se jedná o 
Liberecké, Jihomoravské, Karlovarské a Jihočeské KS.  
18 - Prezidium ČSS, z.s. požaduje průběžné dodávání informací o plnění usnesení.  
 
Hlasování o schválení usnesení Prezidia 04/2022: 
Pro: 5, proti: 0, zdrželi se: 0. 
 
22. 6. se bude konat zasedání Výkonného výboru ČSS, z.s. na střelnici v Soběšicích. 
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V Praze dne 6. 6. 2022        Jiří Streit 

prezident ČSS, z.s. 
  
Zapsala: J. Zámyslická, tajemnice ČSS, z.s. 


